
Van:
Verzonden: woensdaci 19december2012 15:11
Aan:
Onderwerp: RE: VNK - tabak:

Hol

Lijkt me prima zal
Eén klein dingetje, voorstel is inmiddels al gepubliceerd.
En misschien dat de zinsnede

Groet,

Van:
Verzonden: woensdag 19 december 2012 15:06
Aan:
Onderwerp: FW: VNK - tabak: 1

Ha

Lees je nog even mee? Staat hier iets in wat niet klopt?
G r

Beste

Ik werd door mijn collega op de hoogte gesteld dat u vragen had over de herziening van de Europese
Tabaksproductenrichtlijn. Hij heeft ze in onderstaande mail verwoord, Ik zal uw vragen zo goed mogelijk
beantwoorden, ook namens EZ.

Het klopt inderdaad dat er vandaag een besluit is genomen over het voorstel tot herziening van de Europese
Tabaksproductenrichtlijn.

De Tweede Kamer heeft een behandelvoorbehoud ten aanzien van dit voorstel gemaakt. Vanaf het moment dat het
voorstel ons officieel bereikt, gaat er daarom een termijn van drie weken lopen. Dit betekent dat de regering
binnen deze drie weken een zogenaamd BNC-fiche naar de Tweede Kamer moet versturen. Dit fiche zal in de
Tweede Kamer besproken worden, en vormt de basis voor het Nederlandse standpunt. Waarschijnlijk zal er uitstel
worden toegekend, vanwege de kerstperiode.

Verder wordt u op korte termijn geïnformeerd over hoe de staatssecretaris om wil gaan met de inbreng van
belanghebbenden (zowel gezondheidsorganisaties als de industriei ten tijde van het opstellen van het BNC-fiche en
het traject daarna.
Van belang is dat de Staatsecretaris voorrang wil geven aan het gesprek met de Tweede Kamer. Vanzelfsprekend is
schriftelijke inbreng welkom, en ik vind het van belang kennis te nemen van uw visie in deze.

Met vriendelijke groet,

Van: mineleni.nl)
Verzonden: dinsdag 18 december 2012 18:38
Aan: W5
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CC:
Onderwerp: VNK - tabak:

Beste

Begrijp dat onze medewerkers met verlof zijn, maar wij zijn nog aan het werk (ik heb mijn out-of-office aanstaan, maar
lees mail en ben donderdag as. nog op kantoor).

Heb vandaag contact gehad met (VNK). Hij gaf aan breed namens de sector hun standpunt over het
‘EU-besluit tav tabak’ dat morgen valt onder de aandacht te willen brengen bij EZ en VWS. Hij gaf aan twee
verschillende brieven, met verschillende invalshoeken naar VWS en naar EZ te willen sturen. Ik heb gezged dat hij
toch via ons 1 kabinetsstandpunt te horen krijgt.

had twee vragen:
- volgens hem, ook nav contact met VNO-NCW, , zo begreep ik, zou de sector over het
kabinetsvoornemen rond het Brusselse besluit worden geconsulteerd. Ik gaf aan dat niet te weten, en daar ik het niet
bij 1 kan vragen heb ik gezegd bij jou te checken. De vraag is dus wat of jij daar wat vanaf weet.
- volgens zouden lidstaten binnen 3 weken moeten reageren op het Brusselse (voorgenomen) besluit. Ik
neem aan dat dat klopt, maar ken die regels niet, vraag is of die drie weken tellen vanaf morgen, of dat
bijvoorbeeld de twee weken rond Kerts en Oud en Nieuw niet tellen. Wederom mijn vraag of jij weet hoe dat zit.

Ik heb beloofd bij jouw navraag te doen; ik hoop dat jij of iemand anders in jullie directie weet hoe dat zit. Ik wil
deze feitelijke info wel terugkoppelen, maar jij mag dat ook doen. Maakt mij niet uit.

Hoor graag van je.

Groeten,

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de
geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u
verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen, De Staat
aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband
houdt met risico’s verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.

This message may contain information that is not niended for you. 1f you are not
the addressee or if this message was sent to you by mistake, you are requested to
inform the sender and delete the message. The State accepts no liabitity for
damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic
transmission of messages.

Bezoekt u het kerndepartement van het Ministerie van
Economische zaken?

Houd er dan rekening mee dat u een geldig
identiteitsbewijs (paspoort, ID-kaart of rijbewijs) dient
te tonen. Indien ii bij de receptie geen geldig identiteitsbewijs
kLint tonen, wordt u geen toegang verleend. Legitimatiebewijzen
en toegangspassen van andere organisaties worden niet geaccepteerd.
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Van: )@mineleni.nl]
Verzonden: woensdag 19december2012 8:47
Aan:
CC:
Onderwerp: Re: VNK - tabak:

Hol

ie bedoelt dat jij direct naar reageert met cc naar mij (en Heel graag!

Van:’ ©minvws.nl]
Verzonden: Wednesday, December 19, 2012 08:44 AM
Aan: tLi—’’
Cc: VW4 minvws.nT>
Onderwerp: RE: VNK - tabak:

Ha.

Bedankt voor de info. Volgens mij klopt het niet helemaal. Zal ik beantwoorden met cc naar jou?
Or

Original Message
From: - mine1eni.n1]
Sent: Tuesday, December 18, 2012 06:3 8 PM W. Europe Standard Time
To: t/”3
Cc:. &_ £(‘

Subj eet: VNK - tabak: -

Beste

Begrijp dat onze medewerkers met verlof zijn, maar wij zijn nog aan het werk (ik heb mijn out-of-office aanstaan, maar
lees mail en ben donderdag a.s. nog op kantoor).

Heb vandaag contact gehad met (VNK). Hij gaf aan breed namens de sector hun standpunt over het
‘EU-besluit tav tabak’ dat morgen valt onder de aandacht te willen brengen bij EZ en VWS. Hij gaf aan twee
verschillende brieven, met verschillende invalshoeken naar VWS en naar EZ te willen sturen. Ik heb gezged dat hij
toch via ons 1 kabinetsstandpunt te horen krijgt.

ad twee vragen:
- volgens hem, ook nav contact met VNO-NCW, , zo begreep ik, zou de sector over het
kabinetsvoornemen rond het Brusselse besluit worden geconsulteerd. Ik gaf aan dat niet te weten, en daar ik het niet
bij kan vragen heb ik gezegd bij jou te checken. De vraag is dus wat of jij daar wat vanaf weet.
- volgens zouden lidstaten binnen 3 weken moeten reageren op het Brusselse (voorgenomen) besluit. Ik
neem aan dat dat klopt, maar ken die regels niet. ‘vraag is of die drie weken tellen vanaf morgen, of dat
bijvoorbeeld de twee weken rond Kerts en Oud en Nieuw niet tellen. Wederom mijn vraag of jij weet hoe dat zit.

Ik heb beloofd bij jouw navraag te doen; ik hoop dat jij of iemand anders in jullie directie weet hoe dat zit. Ik wil
deze feitelijke info wel terugkoppelen, maar jij mag dat ook doen. Maakt mij niet uit.

Hoor graag van je.
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Groeten,

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien LI niet de
geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u
verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat
aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband
houdt met risico’s verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.

This message may contain information that is not intended for you. 1f you are not
the addressee or 1f this message was sentto you by mistake, you are requested to
inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for
damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic
transmission of messages.

Bezoekt u het kerndepartement van het Ministerie van
Economische Zaken?

Houd er dan rekening mee dat u een geldig
identiteitsbewijs (paspoort, ID-kaart of rijbewijs) dient
te tonen. Indien u bij de receptie geen geldig identiteitsbewijs
kunt tonen, wordt u geen toegang verleend. Legitimatiebewijzen
en toegangspassen van andere organisaties worden niet geaccepteerd.

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien ii niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u
verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen, De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die
verband houdt met risico’s verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.
This message may contain information that is not intended for you. 1f you are not the acidressee or 1f this message was sent to you by mistake, you are
requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the
electronic transmission of messages.

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de
geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan LI is toegezonden, wordt u
verzocht dat aan cle afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat
aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband
houdt met risico’s verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.

This message may contain information that is not intended for you. It you are not
the addressee or if this message was sent to you by mistake, you are requested to
inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for
damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic
transmission of messages.

Bezoekt u het kerndepartement van het Ministerie van
Economische Zaken?

Houd er dan rekening mee dat u een geldig
identiteitsbewijs (paspoort, ID-kaart of rijbewijs) dient
te tonen. Indien u bij de receptie geen geldig identiteitsbewijs
kunt tonen, wordt u geen toegang verleend. Legitimatiebewijzen
en toegangspassen van andere organisaties worden niet geaccepteerd.
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Van:
- @kerftabak.nh]

Verzonden: woensdag 19december2012 18:53
Aan: JLJ,

CC: (3LLL L/It
Onderwerp: RE: VNK - tabak: Dennis Edeler

Geachte mevrouw

Hartelijk dank voor uw verhelderende antwoorden op de lopende vragen.

U besluit uw laatste alinea met de terechte verwachting dat de industrie een reactie aan het
voorbereiden is.
Graag hoor ik van u voor welke datum u onze schriftelijke inbreng — dat een gezamenlijke reactie
zal zijn van de industrie op het TPD-voorstel zoals dat vandaag is gepresenteerd uiterlijk wilt
ontvangen om deze nog mee te kunnen wegen in uw overwegingen en beoordeling van he fiche.
Voorts zou u ons een buitengewoon plezier doen om te laten weten of er al dan niet uitstel komt
van het in te dienen fiche bij de Europese Commissie.
Ten slotte, wil ik u laten weten dat wij ons warm aanbevolen houden voor een ontvangst door de
staatssecretaris aangaande de reactie van de industrie op het TPD-voorstel nader mondeling toe te
mogen lichten.

Tot zover.
Nogmaals hartelijk dank voor uw antwoorden.
Alvast een fijne avond gewenst.

Met hartelijke groeten,

Vereniging Nederlandse KerftabakirLdustrie (VNK)

Algemeen Secretaris
Tournooiveld 2 - 2511 CX Den Haag - The Netherlands

Mobile 06 23 58 46 72 - E-mail: d.edeler@kerftabak.nI
Website: www .kerftabak.nl

From: ©minvws.nlj
Sent: woepsdaci 19 december 2012 15:34
To: J-
Cc: .. c 1;

Subject: FW: VNK - tabak: [_. -

Beste

Ik werd door mijn collega op de hoogte gesteld dat u vragen had over de herziening van de Europese
Tabaksproductenrichtlijn. Hij heeft ze in onderstaande mail verwoord, Ik zal uw vragen zo goed mogelijk
beantwoorden, ook namens EZ.

Het Idopt inderdaad dat er vandaag een besluit is genomen over het voorstel tot herziening van de Europese
Tabaksproductenrichtlijn.
De Tweede Kamer heeft een behandelvoorbehoud ten aanzien van dit voorstel gemaakt. Vanaf het moment dat het
voorstel ons officieel bereikt, gaat er daarom een termijn van drie weken lopen. Dit betekent dat de regering
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binnen deze drie weken een zogenaamd BNC-fiche naar de Tweede Kamer moet versturen. Dit fiche zal in de
Tweede Kamer besproken worden, en vormt de basis voor het Nederlandse standpunt. Waarschijnlijk zal er uitstel
worden toegekend, vanwege de kerstperiode.

Verder wordt u op korte termijn geïnformeerd over hoe de staatssecretaris om wil gaan met de inbreng van
belanghebbenden (zowel gezondheidsorganisaties als de industrie) ten tijde van het opstellen van het BNC-fiche en
het traject daarna.
Van belang is dat de Staatsecretaris voorrang wil geven aan het gesprek met de Tweede Kamer. Vanzelfsprekend is
schriftelijke inbreng welkom, en zoals ik van begreep heeft u al een reactie in voorbereiding.

Met vriendelijke groet,

Directie Voeding, Gezondheidsbescherrning en Preventie;
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport; Postbus 20350, 2500 EJ Den Haag, ts

Van: ni.nl]
Verzonden: dinsdag 18 december 2012 18:38
Aan: 1/JS -

cc.
Onderwerp: VNK

Beste’

Begrijp dat onze medewerkers met verlof zijn, maar wij zijn nog aan het werk (ik heb mijn out-of-office aanstaan, maar
lees mail en ben donderdag as. nog op kantoor).

Heb vandaag contact gehad Hij gaf aan breed namens de sector hun standpunt over het
‘EU-besluit tav tabak’ dat morgen valt onder de aandacht te willen brengen bij EZ en VWS. Hij gaf aan twee
verschillende brieven, met verschillende invaishoeken naar VWS en naar EZ te willen sturen. Ik heb gezged dat hij
toch via ons 1 kabinetsstandpunt te horen krijgt.

had twee vragen:
- volgens hem, ook nav contact met VNO-NCW, zo begreep ik, zou de sector over het
kabinetsvoornemen rond het Brusselse besluit worden geconsulteerd. Ik gaf aan dat niet te weten, en daar ik het niet
bij ia kan vragen heb ik gezegd bij jou te checken. De vraag is dus wat of jij daar wat vanaf weet.
- volgens Dennis zouden lidstaten binnen 3 weken moeten reageren op het Brusselse (voorgenomen) besluit. Ik
neem aan dat dat klopt, maar ken die regels niet. vraag is of die drie weken tellen vanaf morgen, of dat
bijvoorbeeld de twee weken rond Kerts en Oud en Nieuw niet tellen. Wederom mijn vraag of jij weet hoe dat zit.

Ik heb beloofd bij jouw navraag te doen; ik hoop dat jij of iemand anders in jullie directie weet hoe dat zit. Ik wil
1eze feitelijke info wel terugkoppelen, maar jij mag dat ook doen. Maakt mij niet uit.

Hoor graag van je.

Groeten,

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de
geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u
verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat
aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband
houdt met risico’s verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.
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CH
Van: r@kerftabak.n!]
Verzonden: donderdag 20 december 2012 16:27
Aan: /v-J5
CC: Lc /LJ5
Onderwerp: Re: VNK - tabak:

Geachte

Hartelijk dank voor uw snelle reactie en informatie. Wij zullen er zorg voor dragen dat de informatie
uiterlijk 4 januari wordt verstuurd.

Met hartelijke groeten,
VNK

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Op 20 dec. 2012 om 16:16 heeft ninvws.nl> het volgende geschreven:

Beste

Hierbij stuur ik u nadere informatie zoals ik in mijn eerdere mail heb toegezegd. Ik verwacht
dat ik hiermee ook uw nadere vragen heb beantwoord. Voor de duidelijkheid eerst nog het
volgende, het BNC fiche wordt naar de Tweede Kamer gestuurd, niet naar de Europese
Commissie.

Zoals u waarschijnlijk weet, heeft de Europese Commissie op 19 decemberji. het voorstel
uitgebracht tot herziening van de Europese Tabaksproductenrichtlijn. De Tweede Kamer
heeft deze richtlijn aangeduid als Europese prioriteit voor 2013 en voorzien van een
behandelvoorbehoud. Dat betekent concreet dat de Tweede Kamer snel met de
Staatssecretaris van VWS het BNC-fiche (Beoordeling Nieuwe Commissievoorstellen) wil
bespreken om de Nederlandse inzet te bepalen in de verdere Europese onderhandelingen.

Voor het opstellen van een BNCfiche is maar heel weinig tijd, zeker gelet op het brede scala
aan mogelijke maatregelen. Met het oog op de krappe planning zullen daarom geen
consultaties worden gehouden tot nadat er met de Tweede Kamer is gesproken over het
BNC-fiche. Uw schriftelijke inbreng is uiteraard welkom.

U heeft in uw mail VWS benaderd met het verzoek om een overleg over de richtlijn. Bij deze
ik u aangeven op korte termijn in ieder geval niet in te kunnen gaan op uw verzoek tot
overleg. Uw inhoudelijke inbreng zal ik meegeven aan de Staatssecretaris bij het opstellen
van het BNC-fiche. Om uw reactie te kunnen meewegen, willen ik u verzoeken uw
schriftelijke inbreng uiterlijk vrijdag 4januari aan ons te doen toekomen. U kunt ook mailen
naar:
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IfliflVWS .fll

of

@minvs .nl

Met vriendelijke groet,

Van: kerftabak.nh]
Verzonden: woensdag 19 december 2012 18:53
Aan: VLJ5
CC:
Onderwerp: RE: VNK - tabak:

Geachte mevrouw

Hartelijk dank voor uw verhelderende antwoorden op cle lopende vragen.

U besluit uw laatste alinea met de terechte verwachting dat de industrie een reactie
aan het voorbereiden is.

Graag hoor ik van u voor welke datum u onze schriftelijke inbreng — dat een
gezamenlijke reactie zal zijn van de industrie op het TPD-voorstel zoals dat vandaag

is gepresenteerd — uiterlijk wilt ontvangen om deze nog mee te kunnen wegen in uw

overwegingen en beoordeling van het fiche.

Voorts zou u ons een buitengewoon plezier doen om te laten weten of er al dan niet
uitstel komt van het in te dienen fiche bij de Europese Commissie.

Ten slotte, wil ik u laten weten dat wij ons warm aanbevolen houden voor een
ontvangst door de staatssecretaris aangaande de reactie van de industrie op het
TPD-voorstel nader mondeling toe te mogen lichten.

Tot zover.
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Nogmaals hartelijk dank voor uw antwoorden.

Alvast een fijne avond gewenst.

lvie t hartelijke groeten,

Vereniging Nederlandse Kerftabakindustrie (VNK)

Tournooiveld 2 - 2511 CX Den Haag - The Neherlands

criafi: ?kerftabak.n1

Website: www.kerftabalK.nl

From: - minvws.nI]
Sent: woensdaq 19 december 2012 15:34
To: vrJ((
Cc:’ €1 tc V) e)
Subject: FW: VNK - tabak:

Beste

Ik werd door mijn collega op de hoogte gesteld dat u vragen had over de herziening van
de Europese Tabaksproductenrichtlijn. Hij heeft ze in onderstaande mail verwoord. Ik zal uw vragen
zo goed mogelijk beantwoorden, ook namens EZ.

Het klopt inderdaad dat er vandaag een besluit is genomen over het voorstel tot herziening van de
Europese Tabaksproductenrichtlijn.

De Tweede Kamer heeft een behandelvoorbehoud ten aanzien van dit voorstel gemaakt. Vanaf het
moment dat het voorstel ons officieel bereikt, gaat er daarom een termijn van drie weken lopen.
Dit betekent dat de regering binnen deze drie weken een zogenaamd BNC-fiche naar de Tweede
Kamer moet versturen. Dit fiche zal in de Tweede Kamer besproken worden, en vormt de basis voor
het Nederlandse standpunt. Waarschijnlijk zal er uitstel worden toegekend, vanwege de
ke rstpe node.
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Verder wordt u op korte termijn geïnformeerd over hoe de staatssecretaris om wil gaan met de
inbreng van belanghebbenden (zowel gezondheidsorganisaties als de industrie) ten tijde van het
opstellen van het BNC-fiche en het traject daarna.

Van belang is dat de Staatsecretaris voorrang wil geven aan het gesprek met de Tweede Kamer.
Vanzelfsprekend is schriftelijke inbreng welkom, en zoals ik van begreep heeft u al een reactie
in voorbereiding.

Met vriendelijke groet,

Directie Voeding, Gezondheidsbeschermïng en Preventie,

Ministerie van Volksgezondheid, WelzÛn en Sport, Postbus 20350, 2500 EJ Den Haag; t

Van: mineleni.nl]
Verzonden: dinsdaq 18 december 2012 18:38
Aan: S
CC: )
Onderwerp: VNK - tabak:

Beste

Begrijp dat onze medewerkers met verlof zijn, maar wij zijn nog aan het werk (ik heb mijn out-of-office
aanstaan, maar lees mail en ben donderdag as. nog op kantoor).

Heb vandaag contact gehad met - - JNK). Hij gaf aan breed namens de sector hun
standpunt over het ‘EU-besluit tav tabak dat morgen valt onder de aandacht te willen brengen bij EZ
en VWS. Hij gaf aan twee verschillende brieven, met verschillende invaishoeken naar \J’vVS en naar
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EZ te willen sturen. Ik heb gezged dat hij toch via ons 1 kabinetsstandpunt te horen krijgt.

9ad twee vragen:

volgens hem, ook nav contact met VNO-NCW, , zo begreep ik, zou de sector
over het kabinetsvoornemen rond het Brusselse besluit worden geconsulteerd. Ik gaf aan dat niet te
weten, en daar ik het niet bij na kan vragen heb ik gezegd bij jou te checken. De vraag is dus
wat of jij daar wat vanaf weet.

- volgens zouden lidstaten binnen 3 weken moeten reageren op het Brusselse
(voorgenomen) besluit. Ik neem aan dat dat klopt, maar ken die regels niet. vraag is of die
drie weken tellen vanaf morgen, of dat bijvoorbeeld de twee weken rond Kerts en Oud en Nieuw niet
tellen. Wederom mijn vraag of jij weet hoe dat zit.

Ik hel: ‘beloofd bij jouw navraag te doen; ik hoop dat jij of iemand anders in jullie directie weet
hoe dat zit. Ik wil deze feitelijke info wel terugkoppelen, maar jij mag dat ook doen. Maakt mij
niet uit.

Hoor graag van je.

Groeten,

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de
geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u
verzocht dat aan de afzenderte melden en het berichtte verwijderen. De Staat
aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband
houdt met risico’s verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.

This message may contain information that is not intended for you. 1f you are not
the addressee orifthis message was sentto you by mistake, you are requested to
inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for
damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic
transniission of messages.

Bezoekt u het kerndepartement van het Ministerie van
Economische Zaken?

Houd er dan rekening mee dat u een geldig
identiteitsbewijs (paspoort, ID-kaart of rijbewijs) dient
te tonen. Indien u bij de receptie geen geldig identiteitsbewijs
kunt tonen, wordt u geen toegang verleend. Legitimatiebewijzen
en toegangspassen van andere organisaties worden niet geaccepteerd.
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L1
Van:
Verzonden: vrijdag 21 december2012 16:33
Aan: f’..J D (Min, van EZ);

CC: .1 frf5
Onderwerp: FW: schriftelijke inbreng voorstel EU tabaksproductenrichtlijn
Bijlagen: Voorstel tot herziening document 19-12.pdf.pdf

Dag allemaal,

Onderstaand ter info de mail die wij aan zowel de tabaksindustrie als de gezondheidsorganisaties hebben gestuurd
inzake de omgang met de industrie ten tijde van het opstellen van het BNC-fiche.
De lijn is dat er geen consultaties zullen plaatsvinden tot nadat er met de Kamer is gesproken, maar dat wel
schriftelijke inbreng kan worden geleverd.
We weten dat er al een aantal schriftelijke reacties in voorbereiding is. Deze reacties zullen we bundelen en dan
naast het fiche leggen.

Van begreep ik al dat FIN eenzelfde lijn hanteert.

Als er bij jullie reacties binnenkomen kunnen jullie die wat mij betreft doorsturen, zodat we één (totaal)overzicht
kunnen maken.

Groet,

Van:l
Verzonden: donderdag 20 december 2012 12:19
Aan ©kerftabak.nl’; ‘v - enoa.nl’
CC: Huijts, P.H.A.M (Pa’.I; cnnema,M.; 1 ,

mineleni.nl’
Onderwerp: FW: schriftelijke inbreng voorstel EU tabaksproductenrichtlijn

Onderwerp: schriftelijke inbreng voorstel EU tabaksproductenrichtlijn

Geachte relatie,

Zoals u waarschijnlijk weet, heeft de Europese Commissie op 19 december jI. het voorstel uitgebracht tot
herziening van de Europese Tabaksproductenrichtlijn. Voor degenen die het voorstel nog niet hebben kunnen
inzien, is het bijgevoegd in de mail.

De Tweede Kamer heeft deze richtlijn aangeduid als Europese prioriteit voor 2013 en voorzien van een
behandelvoorbehoud. Dat betekent concreet dat de Tweede Kamer snel met de Staatssecretaris van VWS het
BNC-fiche (Beoordeling Nieuwe Commissievoorstellen) wil bespreken om de Nederlandse inzet te bepalen in de
verdere Europese onderhandelingen.

Voor het opstellen van een BNC-fiche is maar heel weinig tijd, zeker gelet op het brede scala aan mogelijke
maatregelen.

Met het oog op de krappe planning zullen daarom geen consultaties worden gehouden tot nadat er met de Tweede
Kamer is gesproken over het BNC-fiche. Uw schriftelijke inbreng is uiteraard welkom.

Enkele partijen hebben VWS al benaderd met ofwel verzoeken om een overleg over de richtlijn ofwel met hun
standpunten over onderdelen van het voorstel voor herziening van de richtlijn. Bij deze willen we dus aangeven
op korte termijn in ieder geval niet in te kunnen gaan op verzoeken tot overleg. De inhoudelijke inbreng zullen we
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meegeven aan de Staatssecretaris bij het opstellen van het BNCfiche. Om uw reactie nog te kunnen meewegen,
willen we u verzoeken uw schriftelijke inbreng uiterlijk vrijdag 4 januari aan ons te doen toekomen.
Dat mag ook via de mail:

!vws. ni

.fliflvws.nl

Vriendelijke groet,
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Van: pmi.com]
Verzonden: dinsdag 25december2012 20:59
Aan: JLI5
CC: Huijt, P.H A.M.(P&J) rnma, M.; -.

mineleni. fl1
Onderwerp: FW: schriftelijke inbreng voorstel EU tabaksproductenrichtljn
Bijlagen: Voorstel tot herziening document 19-12.pdf.pdf; ATT00001.htm

Geachte mevrouw

Via de branchevereniging SSI kreeg ik onderstaande mail. Ik wil u erop wijzen dat Philip Morris geen
lid is van een brancheorganisatie en haar belangen direct behartigt. Philip Morris is marktleider in
Nederland met een marktaandeel van bijna 50%. Daarnaast heeft Philip Morris International haar
grootste fabriek staan in Bergen op Zoom. Dit is de enige sigarettenfabriek in Nederland. Gezien de
enorme productie van deze fabriek behoort NL tot een van de grootste exporteurs van sigaretten in de
wereld. Aangezien de Richtlijn ook van toepassing is op export buiten de EU, is deze richtlijn zeer
relevant voor ons.

Ik zou het daarom op prijs stellen als communicatie over de Richtlijn en de mogelijkheid tot consultatie
ook direct aan ons gericht zal gaan worden.

Bij voorbaat onze hartelijke dank hiervoor.

Met vriendelijke groet,

From: ©eppa.nl]
Sent: 20 December 2012 14:39
To:’ PtTJ.
Subject: Fwd: schriftelijke inbreng voorstel EU tabaksproductenrichtlijn

Ter info.
Neem aan dat jullie dit bericht ook hebben ontvangen.

Met vriendelijke groet/Kind regards

Verstuurd vanaf mijn iPad

Begin doorgestuurd bericht:

Van: ‘j” il(minvvs.n1>
Aan: grnail.corn” rnail.com>, kerftabak.nhu

kerftabak.nl>,”
- @eppa.nl” -

@,eppa.nl>
Kopie: “Huijts, P.H.A.M. (Paul)1’<ph.huijts(niinvws.n1>, “Sonnema, M.”

L@mmvws.nl>, II @minvws.nl>,
- 7minvws.nl>, jminvws.n1>,

nineleni.nl” Lp@,mmeleni.n.l>
Onderwerp: FW: schriftelijke inbreng voorstel EU tabaksproductenrichtlijn

Onderwerp: schriftelijke inbreng voorstel EU tabaksproductenrichtlijn
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Geachte relatie,

Zoals u waarschijnlijk weet, heeft de Europese Commissie op 19 december ji. het voorstel
uitgebracht tot herziening van de Europese Tabaksproductenrichtlijn. Voor degenen die het
voorstel nog niet hebben kunnen inzien, is het bijgevoegd in de mail.

De Tweede Kamer heeft deze richtlijn aangeduid als Europese prioriteit voor 2013 en
voorzien van een behandelvoorbehoud. Dat betekent concreet dat de Tweede Kamer snel met
de Staatssecretaris van VWS het BNC-fiche (Beoordeling Nieuwe Commissievoorstellen)
wil bespreken om de Nederlandse inzet te bepalen in de verdere Europese onderhandelingen.

Voor het opstellen van een BNC-fiche is maar heel weinig tijd, zeker gelet op het brede scala
aan mogelijke maatregelen.

Met het oog op de krappe planning zullen daarom geen consultaties worden gehouden tot
nadat er met de Tweede Kamer is gesproken over het BNC-fiche. Uw schriftelijke inbreng is
uiteraard welkom.

Enkele partijen hebben VWS al benaderd met ofwel verzoeken om een overleg over de
richtlijn ofwel met hun standpunten over onderdelen van het voorstel voor herziening van de
richtlijn. Bij deze willen we dus aangeven op korte termijn in ieder geval niet in te kunnen
gaan op verzoeken tot overleg. De inhoudelijke inbreng zullen we meegeven aan de
Staatssecretaris bij het opstellen van het BNC-fiche. Om uw reactie nog te kunnen
meewegen, willen we u verzoeken uw schriftelijke inbreng uiterlijk Vrij dag 4 januari aan ons
te doen toekomen.
Dat mag ook via de mail:

1minvws.nl<nailto - iniinvws.n1>
of

1 (minvws .nl<m ai ito: (minvws .nl>

Vriendelijke groet,

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde
bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te
melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade,
van welke aard ook, die verband houdt met risico’s verbonden aan het elektronisch verzenden
van berichten.
This message may contain information that is not intended for you. 1f you are not the
addressee or if this message was sent to you by mistake, you are requested to inform the
sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind
resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages.
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Van: r@pmi.comJ
Verzonden: donderdag 3januari u . i

Aan: VL’[S
CC: V{J
Onderwerp: Re: schriftelijke inbreng voorstel EU tabaksproductenrichtlijn

Dank mevrouw

Wij zijn druk bezig met het schrijven van onze observaties. Ik hoop morgen aan het eind van de dag onze
inbreng te kunnen mailen. In het uiterste geval is het ook mogelijk om het in de loop van het weekend te
sturen of wordt er in het weekend door jullie aan gewerkt?

Dank voor uw terugkoppeling.

Met vriendelijke groet,

From: «
- ,@minvws.nl]

Sent: 1 nursday, January 03, 2013 10:19 AM W. Europe Standard Time
To:
Cc: minvws.nl>
Subject: RE: schriftelijke inbreng voorstel EU tabaksproductenrichtlijn

Geachte heer

Mijn mail die u doorgestuurd heeft gekregen via de SSI, was natuurlijk ook voor Philip Morris bedoeld.
In de haast de stukken nog voor de feestdagen rond te sturen, is dit er even tussendoor geglipt.
Natuurlijk heeft u ook de mogelijkheid tot het aanleveren van een schriftelijke reactie (liefst per mail).
In het vervolg zullen we Philip Morris rechtstreeks opnemen in de communicatie over de Richtlijn en
het verdere proces.

Groet,

Van:
----.- @pmi.com]

Verzonden: dinsdag 25 december 2012 20:59
Aan \/1N’-
CC: Huijts, P.H A M. (Paul); Sonnema, /i.1J

imjnelei ii.nl
Onderwerp: FW: schriftelijke inbreng voorstel EU tabaksproductenrichtlijn

Geachte mevrouw

Via de branchevereniging SSI kreeg ik onderstaande mail. Ik wil u erop wijzen dat Philip Morris geen
lid is van een brancheorganisatie en haar belangen direct behartigt. Philip Morris is marktleider in
Nederland met een marktaandeel van bijna 50010. Daarnaast heeft Philip Morris International haar
grootste fabriek staan in Bergen op Zoom. Dit is de enige sigarettenfabriek in Nederland. Gezien de
enorme productie van deze fabriek behoort NL tot een van de grootste exporteurs van sigaretten in de
wereld. Aangezien de Richtlijn ook van toepassing is op export buiten de EU, is deze richtlijn zeer
relevant voor ons.

Ik zou het daarom op prijs stellen als communicatie over de Richtlijn en de mogelijkheid tot consultatie
ook direct aan ons gericht zal gaan worden.

Bij voorbaat onze hartelijke dank hiervoor.
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Met vriendelijke groet,

From: V. - - s
[‘_______________

)eppa.nI]
Sent: 20 December 2012 14:39

To:?c
Subject: Fwd: schriftelijke inbreng voorstel EU tabaksproductenrichtlljn

Ter info.
Neem aan dat jullie dit bericht ook hebben ontvangen.

Met vriendelijke groet/Kind regards

Verstuurd vanaf mijn iPad

Begin doorgestuurd bericht:

Van: “ - - ‘iinvws.nl>
Aan: “

- (kerftabak.nl”
- r@kerftabak.nl>, “‘

_____

s@eppa.nl” <

_______

s@eppa.nl>
Kopie: “Huijts, P.H.A.M. (Paul)’ <ph.huiits()minvws.nl>, “Sonnerna, lvi.’
<in. sonnema),iuinvws.n 1>, “ -

( iiuinvws.nl>,

________

minvws.nl>,
pnineleni.nI” (niineleni .nl>

Onderwerp: FW: schriftelijke inbreng voorstel EU tabaksproductenrichtlij n

Onderwerp: schriftelijke inbreng voorstel EU tabaksproductenrichtlij n

Geachte relatie,

Zoals u waarschijnlijk weet, heeft de Europese Commissie op 19 december ji. het voorstel
uitgebracht tot herziening van de Europese Tabaksproductenrichtlijn. Voor degenen die het
voorstel nog niet hebben kunnen inzien, is het bijgevoegd in de mail.

De Tweede Kamer heeft deze richtlijn aangeduid als Europese prioriteit voor 2013 en
voorzien van een behandelvoorbehoud. Dat betekent concreet dat de Tweede Kamer snel met
de Staatssecretaris van VWS het BNC-fiche (Beoordeling Nieuwe Commissievoorstellen)
wil bespreken om de Nederlandse inzet te bepalen in de verdere Europese onderhandelingen.

Voor het opstellen van een BNC-fiche is maar heel weinig tijd, zeker gelet op het brede scala
aan mogelijke maatregelen.

Met het oog op de krappe planning zullen daarom geen consultaties worden gehouden tot
nadat er met de Tweede Kamer is gesproken over het BNC-fiche. Uw schriftelijke inbreng is
uiteraard welkom.

Enkele partijen hebben VWS al benaderd met ofwel verzoeken om een overleg over de
richtlijn ofwel met hun standpunten over onderdelen van het voorstel voor herziening van de
richtlijn. Bij deze willen we dus aangeven op korte termijn in ieder geval niet in te kunnen
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gaan op verzoeken tot overleg. De inhoudelijke inbreng zullen we meegeven aan de
Staatssecretaris bij het opstellen van het BNC-fiche. Om uw reactie nog te kunnen
meewegen, willen we u verzoeken uw schriftelijke inbreng uiterlijk vrijdag 4januari aan ons
te doen toekomen.
Dat mag ook via de mail:

ttriinvws.nl>

of

______________________

- @rnins.nl>

Vriendelijke groet,

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde
bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te
melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade,
van welke aard ook, die verband houdt met risico’s verbonden aan het elektronisch verzenden
van berichten.
This message may contain information that is not intended for you. 1f you are not the
addressee or if this message was sent to you by mistake, you are requested to inform the
sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind
resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages.

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt ii
verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die
verband houdt met risico’s verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.
This message may contain information that is not intended for yoLI. 1f you are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you are
requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for darnage of any kind resulting from the risks inherent in the
elecironic transmission of messages.
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Platform Verkooppunten Tabak

Overgoo 15, 2266 JZ Leidschendam
Postbus 262, 2260 AG Leidschendam

Telefoon Telefax,
E-mail: pvt®tabaksdetailhandel.nl

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport (VWS)
t.a.v.
Parnassusplein 5
2511 VXDEN HAAG

Leidschendam, 3januari 2013

Geachte mevrouw

De gezamenlijke tabaksdetailhandel (speciaalzaken, supermarkten, tankshops en
verkoopautomaten), verenigd in het Platform Verkooppunten Tabak (PVT), maakt graag
gebruik van deze gelegenheid om u zijn zienswijze mee te geven op de recent
gepubliceerde concept Tabaksproductenricht(ijn (TPD). Wij waarderen het zeer dat het
ministerie de inbreng van bijna 10.000 ondernemers meeneemt in zijn eigen beoordeling
van dit voorstel.

Het PVT heeft een drietal zorgen met betrekking tot de richtlijn. Wij stellen daarbij
voorop dat de detailhandel zich zeer bewust is van de noodzaak van regelgeving vanwege
de aard van het product. Bij die regelgeving staat voor ons centraal dat alle regelgeving
gericht dient te zijn op het behalen van daadwerkelijke gezondheidswinst en het
voorkomen van roken door jongeren. Gedegen wetenschappelijk onderzoek en bewezen
effectiviteit dienen daaraan ten grondslag te liggen. De ‘evidence-based’ lijn zoals de
ministers Klink en Schippers in de afgelopen jaren hebben gevolgd, zien wij dan ook graag
voortgezet. Voorgestelde maatregelen dienen proportioneel en handhaafbaar te zijn
zonder forse administratieve lasten voor ondernemers.

Als detailhandel zetten we ons hard in om de leeftijdsgrens te handhaven. Wat ons betreft
zou een duidelijke norm moeten zijn: drank, kansspelen en tabak zijn verboden onder de
18 jaar. Het wordt voor de retail makkelijker mee te gaan in een verhoging van de
leeftijdsgrens van 16 naar 18 jaar, als tegelijkertijd ook het bezit van tabak onder de 18
strafbaar gesteld wordt. Dat zal leiden tot een daadwerkelijke gedragsverandering.

Productmaatregelen
Wij hechten weinig waarde aan de voorstellen in de concept richtlijn rondom de grotere
waarschuwingstekst, het verbod op bepaalde kenmerkende aroma’s, het invoeren van een
minimale diameter voor een sigaret en de vorm van het pakje. Wat ons betreft draagt dit
niet bij aan het besef van een jongere dat roken een keuze is voor/door volwassenen, met
grote gezondheidsrisico’s. Ook is er geen wetenschappelijk bewijs dat het aroma of de
waarschuwingen op verpakking invloed heeft op de keuze om te gaan roken.

Het verbieden van kenmerkende aroma’s (m.n. menthot) betekent dat meer dan 8% van de
Nederlandse sigarettenmerken/producten verboden gaan worden. Dit achten wij een
onevenredig grote economische ingreep die bovendien niet zal bijdragen aan de gewenste
doelstelling. Mentholsigaretten worden door bepaalde (oudere) consumentengroepen
gerookt. Een verbod van dit soort sigaretten draagt niet bij aan minder jeugdige rokers



Bovendien werkt het invoeren van qua uiterlijk zeer gel.ijkende verpakkingen
prijsconcurrentie en goedkopere producten in de hand, waardoor de financiële drempel om
te gaan roken, wordt verl.aagd. Daarnaast stimuleert het illegale handel, omdat het
eenvoudiger wordt om producten na te maken, te distribueren en te verkopen. Nu al lopen

de Legale tabaksretail en de schatkist vele miljoenen euro’s aan omzet en accijns mis als
gevolg van illegale handel (smokkel en namaak). Een illegale praktijk die alleen maar
groter zal worden bij invoering van deze voorstellen.

Maatregelen voor de handel
Een flink aantal maatregelen onder sub 3 van het voorstel, waaronder het volledig
(digitaal) traceerbaar maken van voorraden en in- en verkoop, Leidt tot enorme
administratieve lasten voor alle ondernemers. Op dit moment voeren Nederlandse
ondernemers al een zeer uitgebreide administratie waaruit alle relevante informatie
duidelijk is af te leiden. De verplichting voor fabrikanten om betrokken partijen te
voorzien van geijkte apparatuur en het dragen van de kosten voor de dataopslag voor deze
informatie zullen ongetwijfeld leiden tot forse prijsstijgingen. Wij zijn dan ook tegen
invoering van een dergelijk systeem, omdat het een fikse en onnodige administratieve
Lastenverzwaring tot gevolg zal hebben.

Accijnsverschil len
Het PVT maakt zich grote zorgen over de effecten van de voorgestelde regels op grens- en
illegale handel. In de Citizens Summary1wordt letterlijk gesteld: “Manufacturers of
tobacco products will ben efIt from clearer rules, an improved functioning of the internal
market and a level playing field that excludes those that play unfair. The new rules allow
products to move more easily across the internal market and take particular account of
the specific needs of small and medium-sized companies.”

De Nederlandse detailhandel wordt hiermee onevenredig hard getroffen. De combinatie

van de hoge accijnzen in Nederland en de maatregelen in de richtlijn zal leiden tot veel

grensoverschrijdend verkeer (met name richting Duitsland en België) en een groei van de
illegale handel. Dit zal leiden tot een verlies aan werkgelegenheid bij het MKB, vooral in
de kwetsbare grensstreek. Bovendien staat het voortbestaan van honderden
tabakspeciaalzaken en benzineshops in de grensstreken op de tocht. Dit deel van de MKB

retail heeft ook een belangrijke sociale functie in dorpen en wijken. De tabakswinkel

fungeert vaak ook als OV-opT.aad punt en als servicebaije voor post- en bankdiensten.

Tankstations hebben bovendien een extra concurrentienadeel ten opzichte van het
omringende buitenland vanwege de hogere Nederlandse brandstofaccijnzen. Wij dringen er

dan ook op aan in dit verband het probleem breder aan te pakken en te streven naar
harmonisatie van de accijnzen.

Kortom, het PVT heeft grote zorgen bij de concept richtlijn. Zoals eerder gesteld, wij

onderschrijven de noodzaak tot strenge regutering, maar toetsen daarbij wel aan
proportionaliteit en effectiviteit. Wij constateren dat veel maatregelen eerder zullen

Leiden tot fors verlies van werkgelegenheid en een flinke stijging van de illegale handel,

dan dat ze Leiden tot het verminderen van roken, met name bij jongeren. Wij hopen dan

ook dat u deze punten wilt meenemen in uw beoordeling van dit voorstel.

Uiteraard zijn wij graag bereid deze punten in een persoonlijk gesprek met u toe te

lichten. Wij zien de beoordeling van het kabinet van het voorstel met belangstelling

tegemoet.

1 http: //ec.europa.eu/heatth/tobacco/docs/com_201 2j88_cftizenssummary_en. pdf
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Met vriendetijke groet,

Platform Verkooppunten Tabak

3


